

Bilton Grange's approach – Inclusive, Aspirational, Considered

My Message to you:

"Bilton Grange makes learning the adventure it should be allowing confidence to grow, values to form and skills to develop naturally."

Bilton Grange, part of the Rugby School Group, is a co-educational boarding and day preparatory school in the Midlands for children aged from three to 13 years.

With an ethos of the First Step in the Adventure of Life, the school is set in what we call our 90-acre classroom, a safe and wonderful environment of woodland and open space in which to learn and grow.

Bilton Grange is a place where children want to be, where our boarders live and thrive in our family-style community with time and space to be themselves, to develop morally and intellectually, and to establish their individual character. Inclusivity and culture is important to us; we live and grow together.

We make learning the adventure it should be and our unique approach enables children to find many things they are good at both in and outside the classroom. As their confidence grows, success naturally follows and our pupils are well prepared to take the next step of their journey on to their chosen senior schools.

In 2023, 40% of our leaving cohort received senior schools scholarship offers across the board spanning academic, music, sport, computing and DT. 59% achieved places at Rugby School.

Bilton Grange的教學模式 – 色羅萬有、 志向遠大、慧心巧思

我們的話:

"Bilton Grange為學生提供精彩絕倫而饒富趣味的學習生活‧以渾樸自然的教育方式‧培育他們的自信、提升他們的價值、啟發他們的技能。"

Bilton Grange為Rugby School Group的成員學校之一,是一間位於英格蘭中部地區的預備學校,招收3至13歲的男女日校生及寄宿生,歡迎報讀。

本校位處安穩幽美的林區,佔地90畝,學生在這豁然開揚的「課室」下學習成長,實踐了本校的教育宗旨:「精彩人生,始於足下」Bilton Grange強調大度包容以及文化共容,因此致力為學生及宿生締造仿如在家般溫馨舒適的社群,讓我們全校一起愉快生活及成長之餘亦讓學生們有着充足的時間和空間發展他們的德育及智育,從而發展獨特的個性。

本校以別樹一幟的教育方針,提供精彩絕倫而饒富趣味的教學,讓學生不論在課堂學習還是課外活動,均可發掘他們的專長及自信,讓他們作好最佳準備,功到自然成,升讀理想的高中。

於2023年,本校59%畢業生直接升讀同集團之Rugby School。40%的畢業生更憑優異之學術科目、音樂、體育、電腦及設計與科技等成績獲頒獎學金升讀高中。

Total Students 全校人數 154 Girls 女生 Total Boarders 寄宿人數 32 Girls 女宿生

82

229

Boys 男生

Percentage of Boarders stay over the weekend 超末奇值生比例 **60%**Percentage of International Students 國際學生比例 **15%**Nationalities Mix Excluding British 不同國籍(不包括英國) 18 Countries國家

Mainland Chinese Students 中國內地學生 (2022)	15
HK Students 香港學生 (2022)	8
Nationalities Mix Excluding British 不同國籍(不包括英國)	18 Countries國影

Year 4-8班:

Boarding Fees For year 2022/2023 GBP per year 2022/23 每年費用

Educational Programmes offered 提供課程包括

383

Staff/Student ratio 1:7 師生比例

English Language Teaching provided if needed 英語輔導班

YES 有 £25 per session

ISEB Common Entrance Examination

Location 學校地點

Nearest Airport(s) 最近機場: Birmingham

Cost of Airport Transfer per journey 機場接送每程費用: Depends on airport of departure - ranges from £30 to £80

1.5 hours drive from London 距離倫敦1.5小時車程



50

Boys 男宿生

£30,060